
KOŠARKA

Ježica v I. zvezni ligi
Košarkarice Iskre Olimpije so se združile z
Ježico in bodo s posavskim imenom
nastopale v najvišjem jugosiovanskem
tekmovanju - Tekme bodo v športni dvorani
na Ježici

Ženski košarkarski vrsti Je-
žice in Iskre Ollmpije sla se
pred dnevi združili in bodo od-
slej nastopale združeno pod
imenom Jeiica. Pobudo za
združitev je dala Iskra Olimpija
in glavni motiv je bila visoka
najemnina v Hali Tivoli, kjer so
doseda) trenirale košarkarice
Iskre Olimplje. Najemnina je
krepko praznila že tako skro-
mno odmerjena finančna sred-
stva. hkratt pa onemogofiala,
da bt iskraOtimpijaorganizira-
ta vadbo mlajSih seiekcij.

JeŽiČani so pobudo sprejeli,
saj se zaradt vrste težav druga-
Če tudi niso mogii odločiti. Tu-
di njihovi odločitvi je v prvi
vrsti botrovala finančna stiska.
saj bi bilo morebitno samo-
stojno nastopanje Ježice v II.
ZKL zopet podobno »igri na
srečo- t. j- bo dokler bo in ka-
kor bo. JeŽiške košarkarice -
Članice si namreC vsa leta na-
stopanja v zvezni ligi niso mo-
gle prtdobiti statusa zveznega
ligaša, ker pač po obstojefii
shemi vrhunskega Sporta v
Ljubljani v tem tekmovanju ni
predvidena nobena ekipa ne-
glede na športne rezultate,
temveč je imela le status repu-
bliSkega ligaša ter temu pn-
merna sredstva, zmanjSana za
polovico. Ježitani niso nifi več
dobili za delo z mlajšimi ekipa-
mi in vefino iskanje poti za ob-
sloj je oviralo normalno delo v
tem kolektivu.

Po/eg (ega bi ekipa članic
Jeiice nastopala v zvezni ligi
rnpčno pomlaiena. saj je veči-

~~rnn?FJOcrWrigniffc pnnohata z
aktivnim igranjem. Mladinkam
ki so si kalite svoje koSarkar-
sko znanje v področnih ligah

kadetinj in mladink, igranje v
zveznl ligi po nekaj kolih ver-
jetno ne bi bilo več v vzpod-
budo.

Prezreti ne gre tudi, da je vse
manj amaterskih delavcev in
trenerjev, ki bi delali z mladimi.
saj se večina koSarkarjev, ki
izpadejo iz selekcij poslovi od
Športa še predno spoznajo
pravi mik Športa.

Tako je priSlo do združitve,
katere cilj je jasno postavljen.
Z združenimi sredstvi, ob tem,
da ena ekipa nastopa v zvezni
ligi in ena ekipa v repubtiški
ligi. združenlmi strokovnimi in
organizacijskimi delavci ter
igralskim kadrom pod eno

streho organizirati žensko ko-
šarko tako, da bodo normalno
delovale vse ekipe od pionirk
do Članic, ki bodo zadržale
mesto med najboljšimi košar-
karicami Jugoslavije. Že letos
bodo tako v dvorani na Ježici
gostovale vse najboljše jugo-
slovanske ekipe z vrsto držav-
nih reprezentantk.

Ali bo JežiČanom uspelo ali
ne, pa ni odvisno te od njih.
temveč tudi od tistih, ki so na
sestanku, ko je beseda tekia o
združitvi obljubili, da bodo po-
magali pri zagotovitvi vadbe-
nih prostorov, finančnih sred-
stev ter od ttstih, ki zaradi
združitve Se razmišljajo ali
ostati zvesti sedanji JeŽici. če
cilj združitve ne bo uresničen,
bo združitev še korak nazaj v
slovenski ženski košarki. V
Ljubljani sta le še dva kluba, ki
gojita tudi žensko kožarko.


